
Samarbejde om Seminarium 

Kære gode kollega Chr. Kierkegaard. Mon ikke vi kender hinanden så godt, at du ved, 
at jeg aldrig ville gå på rov i Skive for at stjæle til Viborg?  

I mit indlæg udtrykker jeg ønske om, at Skive Seminarium kan blive liggende i Skive 
og begrunder det. 

Tingene på uddannelsesområdet sker bare så hurtigt, at det er vigtigt at være på 
vagt. Når jeg i mit indlæg skriver, at hvis udviklingen skulle medføre en ændret 
placering af Skive Seminarium, så vil jeg vil foretrække en placering i Viborg, så 
mener jeg, at hvis sammenlægninger af seminarier kommer på tale og der skal findes 
en placering til et nyt seminarium, så vil jeg foretrække en placering i Viborg frem for 
eksempelvis i Holstebro eller Herning. 

Det er ingen hemmelighed, at et af hovedformålene med dannelsen af Via University 
College  var, at studerende fra forskellige videregående uddannelser skulle kunne give 
hinanden inspiration og sammen danne attraktive studiemiljøer.  

Ellers er jeg meget enig i, at kommunerne skal samarbejde og det er vi da heldigvis 
også på nogle områder kommet godt i gang med. Men en forudsætning for et godt 
samarbejde er at forsøge at bevare det store overblik til gavn for helheden. Det ved 
jeg af erfaring, at det plejer du at have et godt blik for, Christian.  Så må vi se til det 
med fodbolden. 
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